
Звягельський політехнічний фаховий коледж 

Протокол №6 

засідання циклової комісії комп’ютерних дисциплін 

від 12.02.2025 

 

Присутні: Жура Л. В., Тимощук М.В., Мартинюк Л.А., Поперечнюк Л.М., Щербатюк В.С., 

Шевчук Г. М., Марчевський О.В., Троцький В.Р. 

 

Відсутні:  

 

Порядок денний 

1.  Ознайомлення з рішеннями ради контролю якості освіти 

2.  Звіт про проведення анкетування випускників ЗПФК «Моніторинг кар’єри випускника» 

3.  Звіт викладача Поперечнюк Л.М. про методичне забезпечення практичних робіт з предмету 

«Комп’ютерна логіка» 

4.  Методична доповідь «Стрес-менеджмент для освітян. Стрес-фактори та ефективні техніки 

допомоги». 

5. Розгляд та обговорення відгуку роботодавця щодо змісту робочої програми з навчальної 

дисципліни «WEB дизайн». 

 

 

І. Слухали: Журу Л.В., голову ЦК, ознайомила присутніх із рішеннями ради контролю якості 

освіти.  Доповідач акцентувала увагу на: своєчасному оформленні журналів навчальних груп; 

потребі провести анкетування здобувачів освіти щодо якості освіти в ЗПФК; перегляду та 

удосконаленню методичних рекомендацій до дипломного проєктування спеціальності 123 

Комп’ютерна інженерія.   

 

Ухвалили: 

1. Заслухану інформації взяти до відома.  

2. До 1.03.2025о провести анкетування здобувачів освіти щодо якості освіти в ЗПФК. 

3. Керівникам дипломного проєктування до 1.03.2025р переглянути на удосконалити 

методичні рекомендації до ДП. 

ІІ. Слухали: Журу Л.В., голову ЦК, яка ознайомила членів комісії з результатами анкетування 

випускників спеціальність 123 Комп’ютерна інженерія. В анкетуванні взяло участь 21 

випускник. за ОПП «фаховий молодший бакалавр» спеціальність 123 Комп’ютерна інженерія 

комп’ютерного відділення денної форми навчання. Здобувачам освіти було запропоновано 

відповісти на 19 запитань, з яких 16 запитань закритого типу (із запропонованими варіантами 

відповідей) та 3 питання відкритого типу, які передбачає розгорнуту відповідь. Зазначено, що 

більшість випускників працевлаштовані за фахом або продовжують навчання у закладах вищої 

освіти, позитивно оцінюють здобуті в коледжі знання та практичні навички.  Було наголошено 

на необхідності врахування результатів опитування для вдосконалення змісту освітніх 

програм, практичної підготовки, а також розширення співпраці з роботодавцями. 

Ухвалили: 

1. Інформацію про результати анкетування випускників узяти до відома. 

2. Результати моніторингу використати під час перегляду та оновлення освітньо-

професійних програм. 

3. Розглянути можливість коригування змісту професійно-орієнтованих дисциплін з 

урахуванням побажань випускників і тенденцій на ринку праці. 



4. Активізувати співпрацю з роботодавцями щодо проходження практики, 

працевлаштування випускників і залучення їх до консультацій. 

5. Запланувати оновлення бази даних випускників та продовжити систематичний 

моніторинг їхньої професійної траєкторії. 

ІІІ. Слухали: Поперечнюк Л.М., викладача комп’ютерних дисциплін, яка прозвітувала про 

навчально-методичне забезпечення дисципліни «Комп’ютерна логіка». Зазначено, що 

розроблено та оновлено методичні вказівки до всіх тем практичних занять, створено тестові 

завдання для поточного та підсумкового контролю знань, під час дистанційного навчання 

використовуються платформи Google Classroom, «Gynzy» та інші. 

 

Ухвалили:  

1. Заслухану інформації взяти до відома.  

2. Визнати методичне забезпечення дисципліни «Комп’ютерна логіка» таким, що 

відповідає навчальній програмі та забезпечує якісну організацію практичних занять. 

 

ІV. Слухали: Марчевський О.В, викладача комп’ютерних дисциплін, який ознайомив 

присутніх із основними поняттями стресу в професійній діяльності педагога, видами стрес-

факторів в освітньому середовищі (перевантаження, брак часу, емоційне вигорання, 

комунікаційні труднощі тощо). Було запропоновані поради для щодо формування 

психологічної стійкості освітянина. 

 

Ухвалили: Заслухану інформації взяти до відома. 

 

V. Слухали: Журу Л.В., голову ЦК, яка повідомила про надходження відгуку від 

роботодавця ТОВ «АЙТІ ЛАБ СТУДІО» щодо змісту навчальної програми дисципліни «WEB-

дизайн». У відгуку відзначено, що програма курсу потребує змін. Поточна структура курсу 

застаріла і не відповідає вимогам сучасного ринку. Щоб курс був корисним для студентів, 

важливо адаптувати його до актуальних трендів у галузі веб-розробки та дизайну, знизивши 

теоретичне навантаження та збільшивши практичну частину. 

Виступили: Мартинюк Л.А. викладач комп’ютерних дисциплін, зазначила, що частина 

запропонованих рекомендацій може бути реалізована через оновлення тем лабораторних 

занять та розширення прикладних завдань у межах навчальної програми. Члени комісії 

підтримали доцільність врахування побажань роботодавця для підвищення фахової 

підготовки здобувачів освіти. 

Ухвалили:  

1. Взяти до відома відгук роботодавця щодо змісту навчальної програми з дисципліни 

«WEB-дизайн». 

2. Рекомендувати викладачу Мартинюк Л.А. доопрацювати програму з урахуванням 

отриманих пропозицій, не порушуючи вимог стандарту фахової передвищої освіти. 

 

 

Голова циклової комісії                      підпис існує                                 Людмила ЖУРА 

 


